
Bestyrelsesmøde 19. november 2016

Bestyrelsesmøde 19. november 2016 kl. 11.00

Deltagere fra bestyrelsen: Peter, Bodil, Elsemarie og Søs

Deltagere uden for bestyrelse: Niels og Jette S

Referent: Jette

Dagsorden: Evaluering / Hvordan kommer vi videre?

På økonomiudvalget den 8. november var følgende tre punkter:

1. Accept af vort tilbud.

Svar: Nej.

Begrundelse: – for lille et bud, hvilket ville vil konkurrenceforvridende samt at der manglede en professionel 
vurdering af huset.

2. Rømningsdato.

Svar: 31. december 2016

3. Genopslag af salg.

Svar: Ikke afgjort

Hvad gør vi nu?

 Vi føler os i første omgang misvejledt af kommunen i forbindelse afgivelse af vort første bud.
 Vi kæmper videre og har følgende i gang i den kommende tid:

 Efterskolen Helle vil besøge Rimsøhuset for at undersøge og de kan bruge vores tilbud til 
noget. Første besøg 19. november 2016 kl. 14.00 og igen for deres bestyrelse m.m. den 24. november 2016 
kl. 17.00, hvor vi vil være vært med kaffe og småkager.

 Niels har kontakte tre advokater og fået følgende mulige konstruktioner for en fremtidig foreneing.
 Almindelig forening – a la den konstruktion vi har i øjeblikket.
 Anpartsselskab med begrænset hæftelse (AmbA), hvor startkapitalen skal være 50.000 kr.
 Erhvervsforening, hvor startkapitalen skal være 300.000 kr.

 Beløbet på Deponeringskonto bliver stående frem til generalforsamlingen, som forventes afholdt i 
januar 2017

 Vi arrangerer et nyt møde med Norddjurs Kommune med hensyn til afklaring af vore muligheder. Vi 
ønsker blandt andet svar på følgende spørgsmål:
 Hvad vil Kommunen råde os til at gøre nu, når vi gerne vil ”arbejdet” med huset?
 Kan foreningen blive i huset indtil sagen er afklaret? (Forventet afholdelse af 

generalforsamling januar 2017)
 Bliver der tale om et genopslag?
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